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Max Nänny Prize 2026

Deadline: Feb 1, 2026

Tilo Reifenstein

[Le français suivra]

MAX NÄNNY PRIZE
2026 Max Nänny Prize

The prize, named in honor of the late Max Nänny, past IAWIS (International Association of Word
and Image Studies) President, is awarded every three years on the occasion of our triennial confer-
ences. It was awarded for the first time in Paris, in 2008.

Members as well as non-members of IAWIS are invited to send their submissions by 1 February
2026. The Prize will be awarded at the next conference in Amsterdam (24-28 August 2026).

Submission guidelines
1. The submitted pieces should address topics relating to word-and-image relations and interme-
diality.
2. They may be submitted by the author(s), as well as by the publisher and/or editor with the
author’s permission.
3. It is open to everybody (membership is not required), except to the members of the Executive or
Advisory Boards of IAWIS/AIERTI. If a student of a member of the Board submits a piece, this
member cannot be on the selection committee.
4. Submissions can take two forms:
- Already published articles and book chapters,
- Already published and/or released creative pieces: creative writing, research-creation, research-
led practice in a variety of formats (such as texts and video essays), curatorial work, etc. ​
5. On submission, the date of publication and/or release should not be earlier than three years
before the submission deadline.
6. The submitted pieces can be published in any of the following languages: English, French, Span-
ish, Portuguese, German, Italian, Dutch. The consideration of pieces in other languages is subject
to the association finding outside readers. IAWIS/AIERTI is under no obligation to provide such
readers.

The award
The winner of the prize will receive a symbolic honorarium and will be invited to give the 2027
Max Nänny Lecture, a keynote address to IAWIS members (in English or French; online or hybrid).

Contact
Articles and chapters should be sent as PDF files. Other formats should be accompanied by com-
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prehensive documentation, along with relevant links.

Please  send  your  submissions  by  1  February  2026  to  the  Secretary  of  IAWIS  at
sophie.stokes@univ-poitiers.fr
https://www.iawis.org/max-nänny-prize

[French version]

Prix Max Nänny 2026

​Le prix, nommé en l'honneur de Max Nänny, ancien Président de IAWIS/AIERTI (Association inter-
nationale pour l’étude des rapports entre texte et image), est décerné, depuis le congrès de Paris
en 2008, tous les trois ans à l'occasion du congrès triennal de l’association.

Nous vous invitons à soumettre votre candidature avant le 1er février 2026. Il n’est pas obligatoire
d’être membre de IAWIS/AIERTI pour participer. Le prix sera décerné lors du prochain congrès à
Amsterdam (24-28 août 2026).

Instructions aux candidat·es
1. Les documents soumis doivent aborder des thèmes liés aux relations entre les mots et les
images et à l'intermédialité.

2. Ils peuvent être soumis par le·la·les auteur·ice·s ainsi que par l'éditeur et/ou le rédacteur en
chef avec l'autorisation de chaque auteur·ice.

3. L’appel à candidatures s’adresse à tous·tes ; il n'est pas nécessaire d'être membre de l’associa-
tion. Les membres du Conseil d’Administration ou du Conseil Honoraire de IAWIS/AIERTI ne peu-
vent pas faire acte de candidature. Si l’étudiant·e d’un membre du Conseil soumet un article, ce
membre ne peut pas faire partie du comité de sélection.

4. Les soumissions peuvent prendre deux formes :
- Articles et chapitres de livres déjà publiés,
- Travaux de création déjà publiés et/ou diffusés : écriture créative, recherche-création sous divers-
es formes (tels que textes ou essais vidéo), travail curatorial, etc.

5. Lors de la soumission, la date de publication et/ou diffusion ne doit pas être antérieure de plus
de trois ans à la date limite de soumission.

6.  Les  documents  soumis  peuvent  être  publiés  dans l'une  des  langues suivantes  :  anglais,
français,  espagnol,  portugais,  allemand, italien,  néerlandais. L'examen de documents produits
dans d'autres langues est conditionné par la recherche de lecteurs extérieurs. IAWIS/AIERTI n'a
aucune obligation de fournir de tels lecteurs.

Le prix
La·Le lauréat·e recevra une somme symbolique et sera invité·e à donner la prochaine Conférence
Max Nänny en 2027pour les membres de IAWIS/AIERTI (en anglais ou en français ; en ligne ou
hybride).

Contact

https://www.iawis.org/max-nänny-prize
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Les articles et les chapitres doivent être envoyés au format PDF. Les autres formats doivent être
accompagnés d'une documentation complète accompagnée des liens utiles.

Nous vous prions d’envoyer votre candidature avant le 1er février 2026 à la Secrétaire de IAW-
IS/AIERTI à l’adresse sophie.stokes@univ-poitiers.fr
https://www.iawis.org/max-nänny-prize
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